
    PROTOKÓŁ NR XXV/2021 

z dniu 28 stycznia 2021 roku (czwartek) o godz. 12: 00 w trybie zdalnym przez platformę zoom odbyła się XXV sesja rady gminy w Janowicach 

Wielkich, z zachowaniem wszystkich dostępnych środków ostrożności związanych z Covid – 19  

 

Ad.1.Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Zawadzki powitał wszystkich obecnych radnych oraz zaproszonych gości i Panią sołtys wsi Trzcińska. 
Ze względu na stan epidemii sesja Rady Gminy w Janowicach Wielkich przeprowadzona jest w trybie zdalnym przez platformę ZOOM. W związku z 

Rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie ustanowienia określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku z wystąpieniem stanu epidemii z 

dnia 7 sierpnia 2020 r. (Dz.U. z 2020 r. poz. 1758) słowami „Otwieram XXV sesję Rady Gminy Janowice Wielkie” rozpoczął obrady. W dzisiejszej 
sesji głosowanie i dyskusja radnych odbywały się tylko za pośrednictwem aplikacji ZOOM po przez wywoływanie imienne radnego i zajęcia stanowiska 

w formie „za”, „przeciw”, wstrzymuje się”.  

Stwierdzenie quorum.  Przewodniczący RG po przez wywołanie radnych imiennie stwierdził zdolność Rady do podejmowania uchwał. Nieobecni 
radni wg listy to: Marta Kropielnicka, Anna Puffi K. Milancej 

          - Załącznik Nr 1-  

Ad. 2. Przedstawił porządek obrad: i poinformował, że zaproszenie z materiałami sesyjnymi radni otrzymali w terminie ustawowym (na zakładkę 
BIP). Poinformował również, że dnia 26.01.2021 roku odbyło się posiedzenie KBiIK, na którym analizowano przedmiotowe projekty uchwały 

1.Otwarcie XXV sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich i stwierdzenie quorum. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 
3.Podjęcie uchwał w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczących wezwania Rządu RP do uzyskania gwarancji ze strony producentów szczepionek na 

Covid-19. 

4.Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na pozaetatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu w Zespole Zamiejscowym w Jeleniej Górze. 

5.Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 

6.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Janowice Wielkie a Gminami tworzącymi Zintegrowane 
Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej oraz przystąpienie do prac nad dokumentem strategicznym Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Aglomeracji Jeleniogórskiej na lata 2021-2029, zwanym Planem działań ZIT AJ. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Janowice Wielkie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2021-2025 

8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na lata 2021-

2024 dla Gminy Janowice Wielkie. 
9.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Janowice Wielkie na 2021 rok. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowice Wielkie na lata 2021-2025. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 
12.Przyjęcie protokołów z XXIII i XXIV sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich. 

13.  Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2020 r. 

14.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o interpelacjach i zapytaniach radnych kierowanych do Wójta Gminy oraz pozostałej korespondencji 
w okresie międzysesyjnym. 

15. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 

16. Sprawy różne. 
17.  Zamknięcie XXV sesji Rady Gminy.                    

Skarbnik Gminy Robert Gudowski, w imieniu Wójta wniósł autopoprawkę do porządku obrad o rozszerzenie o jeden projekt uchwały, który był 

zgłaszany na KBiIK w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 

związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. Przewodniczący RG zaproponował ująć przedmiotową 

uchwalę pod. Nr 11 a 
Przewodniczący RG. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 10 głosów „ za” głos „ wstrzymuje się”, głosy 

„ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła zmiany w porządku obrad  

 
Ad.3 Podjęcie uchwał w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczących wezwania Rządu RP do uzyskania gwarancji ze strony producentów 

szczepionek na Covid-19. 

Przewodniczący RG, powiedział, ze wpłynęły dwie petycje niemal, że jednobrzmiące o tym samym praktycznie tekście ( odczytał treść petycji) 
Powiedział ,że przed przekazaniem petycji do Komisji skarg, wniosków i petycji zwróciłem się do  kancelarii prawnej o opinię prawna w tym temacie, 

którą otrzymaliśmy i została przekazana KSW i P 

Przewodnicząca KSW i P Krystyna Ignaciuk- odczytała projekt uchwały, którą KSW i P wypracowała na posiedzeniu  w dniu 15.01.2021 r.  
Przybył radny P. Gołębski 

Przewodniczący RG. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” 1 głos „ wstrzymuje się”, 

głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/135 /2021 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na pozaetatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu w Zespole Zamiejscowym w Jeleniej Górze. 

Wójt Gminy Kamil Kowalski, odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz odczytał pismo z 14 stycznia br., które zostało skierowane było 

przez Panią Piekarska na ręce Wójta. Od marca 1995roku wykonywałam obowiązki etatowego członka Kolegium RIO we Wrocławiu, co pozwoliło 
mi na zdobycie szerokiej wiedzy i doświadczenia, niezbędnych do kontroli zgodności z prawem uchwał i zarządzeń podejmowanych przez organy 

jednostek samorządu terytorialnego w sprawach określonych ustawą o regionalnych izbach obrachunkowych. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 
otrzymał opinię pozytywną.  

Radny P. Gołębski, zapytał czy jako członek nieetatowy ma takie same prawa jak członek etatowy, czy może być wybrana na Przewodnicząca. Odp. 

Skarbnik, może zasiadać w kolegium, lecz nie może być Przewodniczącą jest osoba wspomagającą w pracy kolegium.  
Przybył radny P. Lesiński 

Przewodniczący RG. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i 

głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/136/2021 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzata Gajewicz – odczytała projekt uchwały dodając, że  

na sesji 22 grudnia 2020 roku Rady Gminy w Janowicach Wielkich podjęła uchwałę XXIII/128/2020 przedmiotową, ale organ nadzoru zgłosił 

nieważność i stwierdził, że została podjęta z naruszenia art. 97 ust. 5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej w związku z art.32, 



33 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej polegająca na zróżnicowaniu stawek opłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych z 

zasobami opiekuńczymi ze względu na płeć.  
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 

otrzymał opinię pozytywną.  

Przybył radny P. Lesiński 
Przewodniczący RG. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i 

głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXV/137/2021 
 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Janowice Wielkie a Gminami tworzącymi 

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskiej oraz przystąpienie do prac nad dokumentem strategicznym 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Aglomeracji Jeleniogórskiej na lata 2021-2029, zwanym Planem działań ZIT AJ. 

Przewodniczący RG chwilowo opuścił posiedzenie w zastępstwie dalszą część poprowadzi Wiceprzewodniczący Marek Kusz     

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński, powiedział, że jako gmina Janowice Wielkie w strukturze ZIT od 2015 roku. Jest to struktura, która rozdziela 
pieniądze unijne w niektórych programach. W ramach tych programów korzystamy z dofinansowania na pudowe przedszkola, Projekt uchwały dotyczy 

powierzenia ZIT-owi możliwości prowadzenia biura i koordynowania programowaniu, wdrażaniu, finansowany od ewaluacji, uzgadnianiu wspólnych 

inwestycji, bieżącej obsłudze i rozliczeniach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Aglomeracji Jeleniogórskiej, pomiędzy Gminą Janowice 
Wielkie a Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Jeleniogórskie do 2029 roku: Do tej pory robiło to największe 

miasto, czyli Jelenia Góra. W ramach ZIT jest budowa przedszkola. Projekt porozumienia tworzy 26 gmin w tym nasza gmina.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 
otrzymał opinię pozytywną.  

Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/138/2021 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Janowice Wielkie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2021-2025 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński powiedział, że projekt uchwały przedstawiany jest po raz kolejny tym razem na kolejne pięć lat Obecna uchwał 

przewiduje te same zasady, co poprzednia konsultowana z organizacjami pozarządowymi i podmiotami Program ten określa formy oraz zasady 
współdziałania jednostki samorządu terytorialnego z organizacjami wykonującymi działalność pożytku publicznego na terenie gminy, definiuje priorytetowe 

zadanie publiczne oraz sposoby ich realizacji. Program określa również zasady przeprowadzania konkursów na zadania publiczne, a załącznikiem do niego 

jest regulamin komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania ofert na realizację zadania publicznego. Z dofinansowania korzysta stowarzyszenia z 
naszej gminy min. OSP, GLKS. UKS. Realizacja Programu odbędzie się poprzez: - wspieranie lub powierzenie realizacji zadań określonych w § 5 

podmiotom prowadzącym działalność pożytku publicznego, których terytorialny zakres działania obejmuje Gminę Janowice Wielkie, oraz których 

działalność statutowa jest zgodna z dziedziną zlecanego zadania na zasadach określonych w ustawie, - umieszczanie na stronach internetowych Gminy 
Janowice Wielkie informacji o organizacjach pozarządowych działających na terenie Gminy Janowice Wielkie oraz o podejmowanych przez nich 

działaniach na ich wniosek, - konsultowanie z podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

podmiotów na zasadach określonych w uchwale nr XLIV/190/2010 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z dnia 09 września 2010 r. w sprawie określenia 
szczegółowego Sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, - 

prowadzenie bazy danych o organizacjach pozarządowych realizujących zadania publiczne na terenie Gminy Janowice Wielkie, - wsparcia rzeczowego i 

merytorycznego działań podejmowanych przez podmioty. Szczegółowy zakres i zasady wsparcia określi każdorazowo umowa zawarta między Gminą 

Janowice Wielkie a podmiotem, - sformułowanie wspólnie z partnerami społecznymi planu realizacji Programu. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 

otrzymał opinię pozytywną. 

Radny B. Dul zapytał odnośnie zestawienia za ubiegły rok. Odp. Sekretarz rok rocznie wystawiane jest sprawozdanie i jest dostępne na BIP 
Radny P. Lesiński - sprawozdanie będzie dopiero od lutego za 2020 Odp. Sekretarz powiedział, ze powinno być już dostarczone. Odp. Skarbnik 

powiedział, że w roku ubiegłym i roku obecnym mamy przeznaczone 70 tys. zł na zadania z zakresu współpracy w sporcie.    

Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXV/139/2021 

 
Ad.8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na 

lata 2021-2024 dla Gminy Janowice Wielkie. 

Skarbnik Gminy Robert Gudowski powiedział, że jest to uchwała Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i 
Kanalizacyjnych na lata 2021-2024 dla Gminy Janowice Wielkie. Jest to plan przedsięwzięć, które planujemy w 2021-2023-2024.Jesteśmy na etapie 

tworzenia taryf na kolejne 3 lata ( wodę i kanalizacje). Jest to jeden z elementów, które przedstawia się Wodom Polskim do wniosku taryfowego. który 

będziemy robić. Tutaj wpisane są dwie duże inwestycje wpisane. Marciszów, przyłączenie i modernizacja ujęcia wody w Miedziance a druga 
modernizacja oczyszczalni ścieków w Janowicach Wielkich gdzie będziemy składać wniosek do 4 pegeerowskiej. Wniosek do funduszu inwestycji 

lokalnej. Powiedział, że ma nadzieje, że w 2024 roku uda się złożyć wniosek na kanalizację, na którą już raz składaliśmy. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 
otrzymał opinię pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/140/2021 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Janowice Wielkie na 2021 rok.  

Robert Gudowski, Skarbnik Gmin powiedział, że ten projekt uchwały już z autopoprawką był przedstawiany na KBiIK w tytule będzie zapis w 

sprawie zmian w budżecie gminy Janowice Wielkie na 2021 rok. Przedstawił projekt uchwały .Zwiększa się plan dochodów budżetowych w 2021 roku 

o kwotę 99.060,00 zł zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały..Zwiększa się plan wydatków budżetowych w 2021 roku o kwotę  1.301.983,06  

zł zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.  

 Pojawia się § 3 o trasaci zwiększa się plan przychodów o kwotę 1.202.923,06 zł zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały, który zmienia 

załącznik nr 4A uchwały budżetowej Rady Gminy w Janowicach Wielkich Nr XXIII/131/2020 z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy 
Janowice Wielkie na 2021.Wcześniejszy § 3 otrzymuje brzmienie, jako § 4 i po planie rozchodów w wyniku wprowadzonych zmian powstał deficyt 



budżet(owy w kwocie 1.202.923,06 zł, który zostanie pokryty – w kwocie 1.000.000,00 zł przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 
wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach( środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych).W kwocie 152.065,50 Przychodami 

z wolnych środków, o których mowa w art.217 ust.2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych. – w kwocie 50.857,56 zł przychodami ze spłaty pożyczki 

udzielonej OSP w Janowicach Wielkich w roku ubiegłym. Następnie odczytał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały z autopoprawką pkt. 7 o 
brzmieniu – wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne Budowa instalacji fotowoltaicznej na potrzeby budynków użyteczności publicznej Gminy 

Janowice Wielkie i zwiększa się plan wydatków o kwotę 152.000,00 zł  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 
otrzymał opinię pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/141/2021 

 

Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowice Wielkie na lata 2021-2025. 

Skarbnik Gminy Robert Gudowski, odczytał projekt uchwały. Zmiany, jakie są ujęte w przedmiotowej uchwale wynikają ze zmian w budżecie, które 

zostały wprowadzone na dzisiejszej sesji., Czyli zwiększamy Zwiększa się plan dochodów budżetowych w 2021 roku o kwotę 99.060,00 zł w roku 

2021, kwotę wydatków zwiększamy o 1 301 983, 06 zł. Po dokonaniu zmian wynik budżetu jest deficytowy i wg planu na dzień 28.01.2021 r. wynosi 
742 923, 06 zł. W wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano zwiększenia przychodów w roku budżetowym o kwotę 1 202 923, 06 zł. Rozchody w 

2021 roku nie zmieniły się. Wprowadzono nowe przedsięwzięcia: modernizacja ujęcia w Miedziance, projekt unijny badacze i laboranci, – czyli 

kompleksowy system wsparcia rozwoju uczniów szkół podstawowych oraz budowa instalacji fotowoltaicznej na potrzeby budynków użyteczności 
publicznej. Wszystkie wskaźniki spełniają wymogi i są pozytywne i spełniają wymogi ustawy o finansach publicznych.   

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały 

otrzymał opinię pozytywną. 
Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXV/142/2021 
 

Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Tatarzyn odczytał projekt uchwały planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r., który obejmuje 
zadanie ustawowe oraz kontrole problemowe wynikające z ustaleń Komisji.  Ustawy o samorządzie gminnym stanowi, że rada gminy kontroluje 

działalność wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy; Komisja opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje 

z wnioskiem do Rady Gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi; Komisja wykonuje też inne zadania zlecone przez radę w 
zakresie kontroli.  

Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/143/2021 

 

Ad.11a. Podjecie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

Skarbnik Gminy Robert Gudowski, odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i dodatkowo powiedział, że te uchwały podejmowały inne 

Gminy takie jak Karpacz, Szklarska Poręba w piątek Świeradów jest to uchwała po głosie tarczy dla samorządów gmin górskich W uchwale Nr 6 Rady 

Ministrów z 12.01.2021 zmieniająca uchwałę w sprawie wsparcia na realizacje zadań inwestycyjnych przez jednostki samorządu terytorialnego. 

Dlaczego to znalazło się w zadaniach inwestycyjnych, ponieważ kwota rekompensaty, którą gmina by otrzymała lub otrzyma musi być przeznaczona 
na zadania inwestycyjne związane z turystyką? Zgodnie z Uchwałą RM Gmina musi do 12.02 br. Przedstawić Wojewodzie.Szacunkowo u nas będzie 

około 10 podmiotów i kwota zwolnienia na I kwartał to nie całe 20 tys. zł. O ile nas wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie i wszyscy złoża to my 

dostaniemy z tego 80% rekompensaty 20 % to koszt ( ubytek) 
Radny P. Gołębski – zapytał  czy będzie kontakt z tymi przedsiębiorcami Odp. Skarbnik – powiedział, że na tę chwilę trudno powiedzieć na dzień 

dzisiejszy nie ma wzoru wniosku, który mamy złożyć do Wojewody odnośnie ubytku, wszyscy podejmują na szybko uchwały i nikt do końca nie wie 

jak to będzie wyglądało i jakie będą tego skutki. Radny P. Lesiński przedsiębiorca, który będzie korzystał z tej ulgi a dale będzie przyjmował turystów, 
kto to będzie kontrolował i co on ponosi, czy on traci tylko te ulgę, że zapłaci podatek od działalności. Odp. Skarbnik powiedział, ze jest to kolejna 

niewiadoma. Radny P. Lesiński powiedział, że w naszych Karkonoszach bardzo rozwija się zainteresowanie noclegami. Czy te podmioty, które będą 

chcieć skorzystać z tej ulgi taki wykaz będzie wiadomy dla innych mieszkańców? Odp. Skarbnik powiedział, że będzie to opublikowane przez 
Ministerstwo, bo wykaz ulg od tego roku wchodzi, że będzie publikowane po trzech miesiącach? Odp. Wójta powiedział, ze jest uchwała Rady 

Ministrów my nie mamy do niej wytycznych? O ile państwo podejmiecie taka uchwałę to ona zostanie opublikowana na BIP podmioty powinni zadbać 

o to samodzielnie. Radna K. Ignaciuk zapytała ilu przedsiębiorców zgłosił się do Urzędu z prośbą o zwolnienie z podatku. Od. Skarbnik w 
poprzednim okresie występowało z pytaniami czy może umorzyć. Nasze stanowisko było takie, ze możemy im pomóc i przełożyć terminy płatności 

rat. Zgłosiło się trzy podmioty. Każdy przedsiębiorca ubiegający się o ulgę lub rozłożenie na raty lub przesunięcie rat musi przedstawić swoją sytuacje 

finansową. Radny P. Lesiński powiedział, że nie podjecie uchwały przez nas byłoby krzywdzące do naszych mieszkańców   
Przybył Przewodniczący Rady Gminy  

Wiceprzewodniczący Marek Kusz. po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 12 głosów „ za” głosy „ 

wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  
Nr XXV/144/2021  

 

Ad.12.Przyjęcie protokołów z XXIII i XXIV sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich. 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, zapytał czy są zastrzeżenia lub wnioski odnośnie protokołów z sesji, które są dostępne na BIP i w biurze 

Rady Gminy 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu Nr XXIII po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, 
że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” 1 głos „ wstrzymuje się” (A.Skotarek), głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy przyjęła protokół bez zastrzeżeń. 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu Nr XXIV po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, 
że na podstawie głosowania 11 głosów „ za” 1 głos „ wstrzymuje się” (A. Skotarek), głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy przyjęła protokół bez zastrzeżeń. 

 
Ad.13..Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2020 r. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej Stanisław Tatarzyn odczytał sprawozdanie, że w drugim półroczu roku 2020 zgodnie z planem pracy Komisji 

Rewizyjnej zaplanowano 4 posiedzenia kontrolne.  W związku z wprowadzeniem stanu epidemiologicznego i obostrzeń z tym związanych komisja 



przeprowadziła tylko dwie kontrole. Pozostałe niezrealizowane dwa punkty oraz dwa punkty z pierwszego półrocza zostały zdjęte z planu pracy 

projektem uchwały, którą Szanowna Rada przyjęła. Z każdych posiedzeń Komisja Rewizyjna sporządziła protokoły dostępne w zakładce dla radnych 
oraz w biurze Rady Gminy. Pierwsze posiedzenie drugiego półrocza odbyło się 29 września i dotyczyło kontroli stanu i bezpieczeństwa obiektów 

sportowych i placów zabaw na terenie gminy Janowice Wielkie. Posiedzenie te odbyło się w formie wyjazdowej, gdzie członkowie komisji 

skontrolowali w/w obiekty na terenie naszej gminy. Z przeprowadzonej kontroli komisja wypracowała 4 wnioski. 1. Należy wdrożyć system kontroli 
obiektów sportowych i placów zabaw pod względem bezpieczeństwa                                        2. Podejmować działania z zakresu utrzymania i konserwacji 

w/w obiektów na podstawie okresowych przeglądów i w sytuacjach doraźnych.                                                                               3.Należy wdrożyć 

prowadzenie dokumentacji z okresowych przeglądów i prac konserwacyjnych.                                                                                                                                                   4. 
W miarę możliwości usunąć wykazane w protokole nieprawidłowości. Drugie posiedzenie odbyło się 20 października i związane było z kontrolą 

kosztów związanych z zadłużeniem w PWiK „Wodnik” – podsumowanie. Komisja zapoznała się z przedstawioną dokumentacją oraz udzielonymi 

informacjami od wójta i skarbnika gminy. Po przeprowadzonej kontroli wypracowała jeden wniosek. 1.Zwiększona czujność w aspekcie formalno 
prawnym przy zawieraniu umów przez Gminę Janowice Wielkie. Podsumowując Komisja Rewizyjna w roku 2020 odbyła 7 posiedzeń, z czego 4 o 

charakterze kontrolnym. Tematy kontroli niezrealizowane w miarę możliwości będą uwzględnione w planie pracy na rok 2021.Sprawozdanie zostało 

przyjęte bez zastrzeżeń.  
 

Ad.14. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o interpelacjach i zapytaniach radnych kierowanych do Wójta Gminy oraz pozostałej 

korespondencji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy K. Zawadzki, powiedział ,że od 22.12 br. do dnia dzisiejszego wpłynęły pisma. Odpowiedź Wójta Gminy dla Sołtysa 

wsi Janowic Wielkich w sprawie wyposażenia wsi w monitoring, w którym widnieje zapis, że prace nad tym zagadnieniem kompleksowo będą 

przeprowadzane rozeznania techniczne  w 2021 roku i mam nadzieje, ze do tego dojdzie. Wójt przekazał też przyczyny braku doraźnego, punktu 
zadziałania i stworzenia pojedynczych punktów monitoringu ze względu na dotychczasowe doświadczenia zarówno z Komarna jak i Mniszkowa. 

Wpłynęły do nas petycje, które rozpatrywane były przez KSWiP i na dzisiejszej sesji przy podjęciu uchwały. Wpłynęło pismo Wojewody 

Dolnośląskiego odnośnie załatwienia skargi Pana K. Jurczuka, Opinia w sprawie petycji odnośnie szczepień, rozstrzygniecie nadzorcze do uchwały 
XXIII/128/2020 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych. W dniu dzisiejszym 

dokonaliśmy korekty tej uchwały. Ponadto wpłynęła uchwała Nr VII/11/2021 RIO w sprawie opinii o prawidłowości i planowanej kwoty długu 

przedstawionej w uchwałach Rady Gminy Janowice Wielkie z dnia 22 grudnia 2020 roku Nr XXIII/132/2020 w sprawie wieloletniej Prognozy 
Finansowej gminy Janowice Wielkie na lata 2021-2025 oraz Nr XXIII/131/2020 w sprawie budżetu Gminy Janowice Wielkie na rok 2021. Wpłynęła 

również uchwała zarządu Województwa Dolnośląskiego w sprawie powołania grupy roboczej wspierającej prace na d przygotowaniem Regionalnego 

Programu Operacyjnego dla Województwa Dolnośląskiego na 2021 – 2027 i wpłynęła do nas rezygnacja z funkcji sołtysa ze wsi Mniszków Pana S. 
Wożniaka. Nie wpłynęła oficjalnie do RG rezygnacja z funkcji sołtysa wsi Janowice Wielkie Pana T. Fiałkowskiego, ale wiemy, że takowa pojawiła 

się w UG.  

Radny P. Lesiński, zapytał czy coś wiemy odnośnie rezygnacji sołtysów czy jest podana przyczyna czy tylko informacja o rezygnacji. Odp. Wójt  
w jednym przypadku przyczyny są podane ogólnie z przyczyn osobistych. Natomiast z uwagi na stanu epidemii nie będziemy mogli przeprowadzić 

zebrania wiejskiego jak również głosowania nad wyborem nowego sołtysa. Radna A. Skotarek zapytała odnośnie monitoringu w Janowicach Wielkich 

Odp. Wójt nie mówiłem ani na komisji w grudniu ani kiedykolwiek, że w tym roku będzie realizowany. Uważam, że będziemy dążyć do rozeznania 
technicznego w tym zakresie z zamysłem objęcia docelowo także inne miejscowości. Powiedział, że fundusze sołeckie są wyodrębnione z budżetu 

gminy i są przeznaczone do dysponowania przez rady sołeckie zgodnie z uchwałami zebrań sołeckich. 

 Radny P. Lesiński – my nie możemy  narzucać na co mają być wydane pieniądze sołeckie  bo od tego jest rada sołecka i oni decydują  na co wydadzą 
pieniądze. Natomiast  pomysłem  rady sołeckiej Janowic  był monitoring.     

 

Ad.15  Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Kamil Kowalski powiedział ,że  sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym od 22 grudnia 2020 r. do 27 stycznia 2021 r. w 

międzyczasie sesja nadzwyczajna Rady Gminy w dniu 30.12.2020 r. 
Inwestycje: 

- budowa przedszkola: ławy fundamentowe wylane, drzewa usunięte, kolizja energetyczna z linią średniego napięcia na terenie budowy przedszkola 

usunięta, trwa dokumentacja do usunięcia kolizji linii niskiego napięcia,  
- umowa na projekt budowlany wodociągu z ujęcia w Mniszkowie do Ciechanowic- do 31 lipca powstanie (z pozwoleniami wodnoprawnymi)- w 

międzyczasie wniosek o trzecie odstępstwo do Sanepidu (będzie wymagało zgody na płaszczyźnie Unii Europejskiej. 

- prace nad projektem ZITAJ w sprawie wytyczenia tras rowerowych w powiecie (m.in. na terenie Gminy)- dostaniemy na to dofinansowanie 
- przygotowania do projektu na fotowoltaikę – ustalenia, spotkania, listy intencyjne 

- plac zabaw w Trzcińsku otwarty  

Finanse: 
- wniosek o pomoc z RFIL: Robotniczą oraz Kolejową/Kochanowskiego 

- wniosek o pomoc dla gmin popegeerowskich: w przygotowaniu: droga w Komarnie, świetlica w Trzcińsku, oczyszczalnia w Janowicach Wlk. 

- wniosek o pomoc dla gmin górskich: wybór inwestycji proturystycznej: myślimy o Alei Jarzęba Szwedzkiego 
- wreszcie prawie rozliczony projekt na skwer ze współpracy polsko-czeskiej (ok. 120 tys. zł), jeszcze za kilka miesięcy resztę kwoty ok. 10 tys. zł 

wyrówna Euroregion 

Nieruchomości: 
- sklep w Trzcińsku oddany w najem: 620 zł brutto czynsz miesięczny- najemca pan Baran z Trzcińska, ruszy po remoncie prawdopodobnie ok. 1 marca 

- wszczęta procedura próby uzyskania w formie darowizny państwowego terenu naprzeciw UG na Kolejowej (obecnie chodnik do peronów PKP i teren 

zielony) 
- gospodarz z Komarna, który wmówił sobie prawo do drogi gminnej w stronę PGR: po pracy geodety, wkrótce decyzja (że droga była i jest gminna), 

zapewne będzie odwołanie gospodarza do sądu- ale dążymy do tego, by brama zagradzająca drogę zniknęła, by móc z drogi korzystać 

-1 sprzedaż lokalu mieszkalnego z bonifikatą 
Sprawy gospodarcze: 

- Akcja Zima: realizowana sprawnie, nabyto 150 ton materiału do posypywania; mimo różnych oczekiwań, by natychmiast i wszędzie dojechać, nasze 

służby też nabierają doświadczeń 
- reklamacja ciągnika: przesunięta, bo traktor pracuje, będzie w piątek: kierunkowskazy nie zsynchronizowane, nieczynne oświetlenie kabiny, wyciek 

oleju z pompy, szyba przecieka 

- poza posypywarką plecakową dokupiona posypywarka wózkowa do ciągnika 
- miała miejsce 1 awaria wody w Janowicach i 1 w Komarnie 

Plan miejscowy: 

- z uwagi na komplikacje stwarzane przez GDDKA będziemy podpisywać  aneks na dodatkowe opracowania planu Radomierza: 12,5 tys. zł – 
przebudowa drogi nr 3  

- przymiarki do ruszenia z rentą planistyczną dla właścicieli nieruchomości w Komarnie: darowaliśmy opłatę adiacencką, gdyż wodociąg i kanalizacja 

z pieniędzy unijnych, ale musimy zrealizować uchwałę o rencie: 30% wzrostu ceny nieruchomości (po operacie) 



Sprawy społeczne: 

- dowóz na szczepienia: 4 osoby (a że szczepienia każdego dwa razy i trzeba karetkę komercyjną do obłożnie chorych, to spodziewamy się dużych 
kosztów) 

- rezygnacja z funkcji sołtysów Mniszkowa i Janowic Wlk.- nowe wybory odbędą się po ustabilizowaniu sytuacji epidemicznej 

- powstaje Powiatowa Rada Seniorów z udziałem p. Ireny Bajek jako przedstawiciela naszej Rady Seniorów 
- sprawca wandalizmu na mieniu gminnym w grudniu ujęty, dobra praca Policji 

- wciąż nie znaleziony sprawca wandalizmu w parku Rudawski Las (to będzie chyba niemożliwe) 

- rozdano kocią karmę dla opiekunów kotów wolno żyjących, trwa akcja rejestracji kotów wolno żyjących na zabiegi dla zwierząt 
Promocja: 

- dofinansowanie wspólnej promocji powiatowej: 3,5 tys. zł w tym roku (wystarczy, bo Covid, mniej targów, mniej turystów, rozdanych wydawnictw) 

- otrzymaliśmy i wkrótce zamontujemy tabliczki w Komarnie na nowo nazwanych ulicach 
- kalendarze ścienne 250 szt. (za 2,2 tys. zł)- parę zostało- reszta rozdana (w tym w konkursach na Fb) 

- kartki świąteczne do partnerów gminy 250 zł 

Inne: 
-początek NSP: będzie 2 rachmistrzów, biuro spisowe w UG, początek od kwietnia 

Wizyt, spotkań: prawie nie było z powodu Covid (w tym wszystkich około noworocznych, jasełkowych itp.), jedynie robocze z KKE w sprawie 

fotowoltaiki, z projektantem Godlewskim ws. planu Radomierza, z WFOSGW w sprawie Czystego Powietrza 
 

Ad.16. Sprawy różne. 

Radny P. Gołębski, - zapytał o planowane ścieżki rowerowe z ZIT to będzie zewnętrzną instytucja opracowywać koncepcję, którymi trasami wspólnie 
przeprowadzić te ścieżki, czy każda gmina musi sama sobie wyznaczyć. Odp. Wójt  powiedział ,że zostaje to w naszej gestii i oprócz tych ścieżek, 

które już przebiegają będziemy starać się o skierowanie większej koncentracji na wydatkowanie środków na zaplanowanie miejsc wypoczynku 

podróżnych i na drogowskazy na tych szlakach i punkty obsługi rowerzystów ( akcesoria do naprawy roweru) Większość szlaków chcielibyśmy 
poprowadzić drogami polnymi szutrowymi. Opisać, jako trasy o stopniu trudnym natomiast trasy dla rowerów głównie nie szosowych. Każda gmina 

musi swoja koncepcję opracować. Mamy te koncepcje i wymieniamy się nimi i staramy się żeby gminy ościenne imały się do siebie np. z 

Mysłakowicami będzie u nas  przełęcz Karpnicka, z Jelenia Góra będą szutry od Trzcińska na Maciejową bądź na okolice Jasiowej Doliny, w Komarnie 
to będzie dolne Komarno w dużej pętli asfaltowej może być wyjście poza teren Jeleniej Góry i połączyć się z Wojcieszowem  

ewentualnie z Marciszowem., Radny P. Gołębski  zapytał gdyby przechodziły drogami polnymi czy przewidziane są jakieś drobne naprawy. Odp. 

Wójt nie, przewidujemy na razie jest zamysł wspólnego oznakowania o sadowienia punktów sedesowych i 3 punkty z wiatami na odpoczynek. Radny 

B. Dul, zapytał czy Lasy Państwowe będą brały udział i oznakowywać trasy w lasach państwowych, czy musimy mieć od nich zgody ( okolice Zamku, 

Sokolików). Odp. Wójt, jest kilka krótkich odcinków przechodzących przez tereny, którymi zarządzają Lasy Państwowe, ale w tej chwili nie są stroną 

rozmów. O ile zostaną zatwierdzone nasz projekty to będziemy do Lasów Państwowych występować. Nakładamy nacisk na spotkaniach wspólność 
przekazów wspólność nazewnictwa niech to będą szlaki rowerowe ZITU lub inaczej żeby wjeżdżając mając jedną mapę czy to elektroniczną czy 

możliwość skorzystania z telefonu komórkowego żebyśmy byli wspólni. Radna A. Skotarek zapytała odnośnie funduszu inwestycji lokalnej ( tereny 

PGR) prosiłabym ażeby zrobić drogę Spacerową, pomimo, że są tam działki na sprzedaż i sprzęt ciężki i tak będzie jeździł ul. Lipową, Topolową jest 
nie uniknione. Pieniądze przeznaczone są tam gdzie były PGR to jak najbardziej w Komarnie powinna być zrobiona ta droga. Drugie pytanie sprawa 

sądowa zakończyła się z mieszkańcem Komarna czy tu chodzi o sporna bramę przy ul głównej powiatowej. Odp. Wójt powiedział, że to było 

rozgraniczenie geodezyjne i tak chodzi o tą bramę. Radna A. Skotarek tzn. że powinien zdjąć te bramę. Odp. Wójta tak wykazało rozgraniczenie 
geodezyjne. Radna A. Skotarek zapytała o termin sterylizacji kotów czy został zmieniony na wcześniejszy niż kwiecień. Odp. Sekretarz powiedział, 

że sterylizacja i kastracja już jest rozpoczęta od 1  - 15.02.br. Radna A. Skotarek zapytała odnośnie zagospodarowania folii rolniczej. Odp. Wójt nie 

tego tematu z przed dwóch dni jeszcze nie ruszyliśmy. Radna A. Skotarek plac zabaw koło boiska SA uszkodzone szczebelki, czy to jest już zostało 

naprawione. Odp. Wójt powiedział ,że w tej chwili nie zostało naprawione bo  zajmujemy się akcją „Zima” i zaczniemy naprawiać na wiosnę. Radna 

K. Ignaciuk między Zamkową a Demokratów jest tabliczka Zamkowa 14 i z jednego zaczepu jest urwana proszę o dokonanie naprawy. Druga sprawa 
to proszę o zamontowanie barierki ochronnej między Demokratów a Pionierska za budynkiem 21 a jest tam głęboka studzienka. Zapytała również czy 

w nowo wybudowanym przedszkolu będzie kuchnia Odp. Wójt kuchni nie będzie stanowiska do rozdysponowania obiadów. Obiady będą oparte o 

stołówkę szkolną.  Radny P. Lesiński, przedszkole będzie obsługiwać stołówka szkolna czy będziemy zlecać to firmie zewnętrznej czy będziemy we 
własnym zakresie przewozić posiłki. Odp. Wójt zamysł był taki żeby wyposażyć szkołę bądź przedszkole w pojemniki dostosowane do transportu 

posiłków.  Jest to kwestia do omówienia. Radny P. Lesiński zapytał odnośnie sklepu w Trzcińsku czy odbywało się to w drodze przetargu. Odp. Wójt, 

było dwóch oferentów w drodze wynajmu i licytowali się miedzy sobą Cena wywoławcza to obecny czynsz. Najemca ponosi koszty % związane z 
centralnym ogrzewaniem plus pozostałe media. 620 Zl to podstawa czynszu plus dodatkowe opłaty. Radny P. Lesiński powiedział Pan, że w 

przyszłości w planach jest zrobienie ul. Wojska Polskiego łącznie z przedszkolem może to się zbiegnie czy mówimy tu o chodniku czy o zmianie 

nawierzchni. Odp. Wójt mówiłem, że po zakończeniu budowy przedszkola będziemy szukać wykonawcy, który nam powie czy zmieniać nawierzchnie 
kostkową czy warto ją w kilku miejscach podsypać.  Będę dążył do tego by po tej stronie gdzie są lampy tam gdzie się da zaplanować zatoczki. 

Przełożenie kostki poniemieckiej będzie trudnością, ale na pewno tego nie unikniemy. Na pewno będziemy zasięgali opinii od firm, kto takie bruki 

kładzie. Chciałbym, aby ta ulica wraz z chodnikami została w kostce. Radny, P. Lesiński zapytał odnośnie wyrządzonych zniszczeń słupów, barierek 
na terenie gminy. Odp. Wójta powiedział, że osoba została znaleziona   

I zatrzymana. Radny P. Lesiński zwrócił się z prośbą o sprawdzenie działki przy sklepie P. Batkowskiego, na której to od dłuższego czasu stoją dwa 

samochody. Ponadto zapytał czy zgłaszane zostało do powiatu naprawa wyrwy (dziury) przy mostku na ulicy Rudawskiej. Odp. Wójt  
Sprawdzę. Radny P. Lesiński powiedział, że odnośnie odśnieżania jest pełen podziwu. Powiedział żeby rozróżnić informacje od mieszkańców, jako 

prośbę a nie traktować wszystkie zgłoszenia, jako skargę. Prośba ażeby śnieg nie rzucać nie na chodnik a w drugą stronę. Taką prośbę skierowałem 

Panu Sekretarzowi. Uważam, ze nasi pracownicy (ekipa odśnieżająca) otrzymują płacone, jako nadgodziny a nie muszą odbierać to w formie wolnego 
Odp. Wójt powiedział, że tak dostają wynagrodzenie w ramach nadgodzin i za gotowość za dyżur sobotnio-niedzielny. Omówił po krotce sprawy 

związane z przebiegiem odśnieżania. Radny P. Lesiński zapytał, jakie koszty ponosiliśmy za odśnieżanie przez obsługującą firmę w latach ubiegłych 

a ile dotychczas wydaliśmy pieniędzy. Odp. Wójt powiedział, że rok odśnieżania bądź nie odśnieżania płaciliśmy około 170 tys. zł.W chwili obecnej 
około 20 tys. zł wydaliśmy an piach z solą rozliczenia, co miesięczne są dodatkowym wynagrodzeniem dla pracowników. Trafiliśmy na wyjątkową 

zimę i na pewno podsumujemy wszystko i państwu przedstawimy. Radny P. Lesiński zapytał w imieniu mieszkanki, że nasze drogi gminne, które nie 

są utwardzone za naszym skwerkiem, który nam zniszczyli, Odp. Wójt ( brak polaczenia) Radny St. Tatarzyn zapytał odnośnie wykazu osób, które 
objęte są kwarantanna. Odp. Wójt nie mamy danych o osobach przebywających na kwarantannie lub zarażonych. Radny St. Tatarzyn zapytał 

odnośnie szczepień na Covid – 19 Odp. Wójt nie ma do tego żadnych wytycznych to jest tylko dobrej woli przekazania informacji od punktu szczepień. 

Na terenie gminy mamy dwa punkty zgłoszone. Odp. Skarbnik każdy mieszkaniec może być zaszczepiany również poza terenem gminy.  Radny 

Marek Kusz - zapytał odnośnie grantów po PGR rozmawialiśmy, że w każdej miejscowości w ramach tych grantów będzie cos zrobione. Nie 

zrozumiałem, co byłoby zrobione w miejscowości Miedzianka gdzie znajdowała się filia PGR – czy tam jest planowana jakaś inwestycja. Pisałem 

interpelacje około rok temu o przygotowanie dokumentacji na drogę ( działa Nr 208 w stronę p. Jancza) druga drogę wskazywałem do budynku nr 
92.93. Czy z tych grantów po PGR Miedzianka coś zyska Odp. Skarbnik powiedział, ze możemy złożyć trzy wnioski jeden wniosek składany jest na 

Komarno drugi na Janowice Wielkie oczyszczalnia i trzeci Trzcińsko świetlica. Drogi takie małe zostawiamy na fundusz ruch samochodowy i teraz 

robimy inwestycje, na, które możemy pozyskać większe kwoty i które są w pierwszej kolejności.  



Radny Marek Kusz zwrócił się z prośbą, aby pamiętać o przygotowaniu dokumentacji na te małe drogi, ponieważ była realizowana ulica Partyzantów 

a wszystkie boczne drogi, które również są pod nazwa Partyzantów zostały pominięte. Kolejna sprawa to po okresie zimowym proszę o zamontowanie 
tych barier, które zostały zdemontowane na ulicy Partyzantów za mostem na stare Janowice, gdyż trwała tam wycinka lasu. Demontażu dokonywali 

nasi pracownicy. Trzecia sprawa to w budżecie w zeszłym roku mięliśmy zarezerwowane środki na remont naszej główniej naszej drogi powiatowej 

przez Janowice i w przyszłości remontu tego mostu betonowego. Patrząc w budżecie powiatu nie ma takiego zagadnienia czy coś w tym temacie 
wiadomo.  Odp. Skarbnik –powiedział, że nasza droga przez Janowice Wielkie została złożona w trzecim naborze przez powiat. Radny Krzysztof 

Zawadzki powiedział, ze nasi panowie od odśnieżania zostali rzuceni na głęboką wodę, przeszli prawdziwy chrzest bojowy i podziękował wszystkim 

za wszystkie prace, która wykonywali. Druga sprawa to ponowił prośbę o zaopatrzenie pracowników w odzież ochronna (odblaskową). Ponadto 
podziękował Sołtysom, którzy złożyli rezygnację za ich wkład zaangażowanie i ogólna pracę na rzecz mieszkańców. 

Ad.17.Zamknięcie XXV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący RG o godz. 15: 30 zamknął XXV sesję Rady Gminy w Janowicach Wielkich, podziękował za uczestnictwo, oddanie głosu 
na poszczególne projekty uchwał.         

                               Przewodniczył 

                                  Przewodniczący Rady Gminy 
 

                 Krzysztof Zawadzki 

 
Na tym protokół zakończono  

Protokołowała 

Bogusława Nestorowicz 
Specjalista ds. Rady gminy i działalności gospodarczej                                     

 

Przebieg sesji został zapisany na urządzeniu rejestrującym dźwięk i udostępniany jest w Biurze Rady Gminy w Janowicach Wielkich pok. nr 3. Ponadto 
sporządzono nagranie dźwięku i obrazu, dostępne na stronie gminnej pl- zakładka e- sesja 

 

 
 

 

 
 

 

 
 


